
Bestyrelsesmøde i Frederikssund Hallen tirsdag den 26. oktober 2010 kl. 19.45. 
 
Tilstede var Torben, Gitte, Jette, Poul, Jan og Jane. Karin havde meldt afbud. 
 
1. Godkendelse af dagsorden. 
Dagsorden blev godkendt. 
 
2. Godkendelse af forrige referat. 
Referat fra sidst blev godkendt. 
Jan meddelte at Trimguiden ikke udkommer mere som bog. Det er fremover kun 
elektronisk. Derfor er der ikke noget problem i forhold til evt. senere at måtte aflyse 
Frederikssundavisløbet. 
Nybegynderne har efterhånden betalt. Der sendes en rykker til resten. 
Der er opdateret medlemsliste på hjemmesiden. 
 
3. Post. 
Jan gennemgik posten. DGI indkalder til ordinært årsmøde den 24.11.2010 kl. 17.30. Der 
skal stemmes om, hvorvidt man vil have at Nordsjællands afdeling slås sammen med 
Københavns afdeling.  
 
4. Aktiviteter omkring jul/nytår. 
Vi holder julesjov og nytårsjov som vi plejer med en lille en i skoven. 
 
5. Nytårskur. 
Det bliver fredag den 14. januar 2011. 
Jan sørger for at vi får reserveret ORI lokale som vi plejer. 
Jane tager kontakt til Kim som også plejer at spille. Hun forhører sig om han evt. kan tage 
en person mere med og hvad prisen i givet fald så bliver. Vi plejer at give ca. 3500,00. Så 
maks. 5-6.000,00. 
Med hensyn til mad spørger Jan igen om Hallen vil levere. Vi får et menuforslag. Maks. 
150,00 pr. kuvert for forret og hovedret. Så sætter vi vores lid til at Søren måske igen i år 
vil lave en lækker kage til dessert. 
Vi lægger alle sammen hovederne i blød med hensyn til evt. optræden. 
Måske ”tanterne fra Slangerup”, stand-up m.m. Vi kan opfordre medlemmerne til at 
fremkomme med forslag også. 
Måske kan vi også synge som vi plejer. Poul har måske sanghæftet fra sidste år. 
Jan spørger om Idas piger vil servere igen. Vi blev enige om at have 2 hjælpere, da vi 
forhåbentlig bliver flere i år da vi har så mange nybegyndere. 
Vi lægger også hovederne i blød med årets fjordløber. Vi kan opfordre medlemmerne til at 
fremkomme med forslag til årets fjordløber. Det er op til bestyrelsen at træffe den endelige 
beslutning. 
 
6. Bestyrelses-/instruktørmøde i december. 
Vi mødes hos Jan som vi plejer. Så kan vi få det sidste på plads med hensyn til nytårskur. 
 
 
 
 



7. Færgelundsløbet/lokalavisløbet. 
Torben havde lavet en flot statistik over Frederikssundavisløbet for 2009 og 2010, således 
at man kunne se hvor mange der kom i mål på samme tid. Det viste at det nok var en god 
ide at komme tilbage til ca. 2 min. mellem voksne og børn. 
Tidstagningsanlæg blev drøftet. Vores eget anlæg kører nok på det sidste. Der er ikke 
opdateringer til så vi kan kører det på nyere systemer. 
Poul vil undersøge mulighederne og priser. 
 
8. Eventuelt. 
Vi talte lidt om at ændre bestyrelsesmøde fra tirsdag til torsdag. Det blev besluttet indtil 
videre at fastholde tirsdag. 
Der har været god tilmelding til både dame- og herreturen. 
Der har også været god tilmelding til julestjerneløbet. 
Der var forslag om at vi afholder et førstehjælpskursus incl. hjertestarter som er sat op i 
hallen. DGI udbyder sådanne kurser. 
Det blev drøftet hvorvidt bestyrelsen skulle gøre noget specielt i forhold til runde 
fødselsdage. Det blev besluttet indtil videre at fastholde at det alene er medlemmerne, der 
tager initiativ hertil. 
 
 


